



F&B 餐饮

The St. Regis Tianjin will offer a world of distinctive epicurean experiences with a selection of riverfront restaurants that are sure to become popular destinations for visiting travelers and VIP locals alike.

天津瑞吉金融街酒店在天津开启了一场全情沉浸的美食体验，独具匠心的餐饮活动和新潮前卫的餐饮理念为饕客们带来了独特难忘的味觉享受。

Riviera introduces the refined Mediterranean brasserie experience to Tianjin with a dedicated menu and ambiance of a Parisian brasserie. Amidst an elegant setting with beautiful views of the Hai River, guests will enjoy a daily menu of modern French dishes paired with selections curated from an unrivalled list of international wines.

蔚蓝海的整体柔美氛围及精心制作的佳肴呈现精致高雅的烹饪艺术，将地中海生动迷人的韵致带到天津。在舒适优雅的用餐环境中，饕客们在享用专业烹制的现代地中海佳肴以及醇美佳酿的同时也可欣赏到海河的旖旎风景。



No. 158 Zhangzizhong Road
Heping District Tianjin
天津市和平区张自忠路 158 号

t. +86 (22)5830 9999
stregis.com/Tianjin



ST REGIS

TIANJIN

天津瑞吉金融街酒店

Promenade, a sophisticatedly casual restaurant, offers all-day dining with a selection of Italian and Mediterranean dishes, including the signature “Pizza by the Meter” as well as a remarkable olive oil collection.

河岸餐厅提供可供多人分享的各国招牌美食，时令海鲜以及众多令人垂涎的烧烤美味。早、中、晚三餐这里均提供丰盛的亚洲与西方美食，同时，河岸餐厅在午餐和晚餐时更注重纯正的东南亚和印度佳肴。优雅的开放式厨房和现代化的装修风格为宾客营造出家一般惬意悠闲的环境，优雅的露台餐厅为宾客带来美食与美景的双重美妙体验。



No. 158 Zhangzizhong Road

Heping District Tianjin

天津市和平区张自忠路 158 号

t. +86 (22)5830 9999

stregis.com/Tianjin



ST REGIS

TIANJIN

天津瑞吉金融街酒店

Decanter is the perfect place for wine enthusiasts and connoisseurs; featuring an extensive wine cellar with wines from the world's most celebrated vineyards.

品酒阁是美酒爱好者与鉴赏家的荟聚之所。这里有来自全球各地知名酒庄的珍藏美酒。



No. 158 Zhangzizhong Road
Heping District Tianjin
天津市和平区张自忠路 158 号

t. +86 (22)5830 9999
stregis.com/Tianjin



With a cosmopolitan and deeply masculine setting, **The St. Regis Bar** will become Tianjin's favorite after-work meeting place where friends and colleagues can relax while enjoying a 'Jin Mary,' the St. Regis Tianjin's own version on the original cocktail created at The King Cole Bar at the flagship St. Regis New York. A rare haven of refined luxury, The St. Regis Bar is also a place for guests to enjoy the enduring tradition of St. Regis Afternoon Tea and Kung Fu Tea Service.

瑞吉吧将古典与现代相结合的深受宾客喜爱，酒吧的设计充分再现了天津作为古老海港的悠久历史，丰富的皮革和木饰使得整个氛围精致而充满阳刚气息。宾客还可以在瑞吉吧品茗传统瑞吉下午茶和中国功夫茶，在奢华、精致的氛围中感受瑞吉的独特魅力。





ST REGIS

TIANJIN

天津瑞吉金融街酒店

No. 158 Zhangzizhong Road

Heping District Tianjin

天津市和平区张自忠路 158 号

t. +86 (22)5830 9999

stregis.com/Tianjin